

## 累計交租獎賞優惠條款及細則

1.推廣優惠適用於 2025 年 11 月 10 日至 2026 年 4 月 30 日 (包括首尾兩日)。推廣期分為三階段: 第 1 階段為 2025 年 11 月 10 日至 2025 年 12 月 31 日,第 2 階段為 2026 年 1 月 1 日至 2026年 2 月 28 日,第 3 階段為 2026年 3 月 1 日至 2026年 4 月 30 日。

2.此優惠只適用於合資格國泰會員並同時為 RentSmart 註冊用戶。如要登記成為 RentSmart 註冊用戶,可於 RentSmart 手機應用程式進行登記。

3.此優惠只適用於透過 RentSmart 手機應用程式進行交易。

4.用户於推廣期內以 Mastercard 支付每月租金(「合資格簽賬」),任何取消交易、虛假交易或任何其他未經授權交易將不作計算。

5.每階段內累積合資格簽賬最高的一位用户(「得獎者」)可獲得 500,000「亞洲萬里通」里數(「獎品」),每位用戶於整個推廣期內最多獲獎一次。

6.RentSmart 將於 2026 年 5 月 31 日或之前,透過客戶服務熱線、電郵及/或手機短訊其中一種或多種方式通知得獎者。得獎者須於收到通知後 30 日內,透過 RentSmart 指定的網頁或表格提交有效的國泰會員號碼及會員姓名;得獎者有責任確保提供的會員姓名須與其國泰會員賬戶之資料相符。獎品將於確認資料後 30 個工作天內存入得獎者提供的會員賬戶。如得獎者未能於限期內提交有效會員號碼,視為自動放棄獎品資格,獎品將不獲補發。

7.優惠不可兌換現金、禮券/現金券或其他貨品/服務,亦不可與任何其他推廣優惠同時使用。

8.亞洲萬里通有限公司及 RentSmart 保留隨時更改或取消優惠及/或修改或修訂此等條款及細則之權利,而不會作任何事先通知。如有任何爭議,亞洲萬里通有限公司及 RentSmart 所作的決定為最終及不可推翻。

9.須受其他國泰條款及細則約束。



## Cumulative Rent Payment Rewards Terms and Conditions

- 1. This promotion runs from 10 November 2025 to 30 April 2026, both dates inclusive. The promotion period is separated into 3 phases: Phase 1 from 10 November 2025 to 31 December 2025, Phase 2 from 1 January 2026 to 28 February 2026, Phase 3 from 1 March 2026 to 30 April 2026.
- 2. Offers only apply to eligible Cathay members who are registered as RentSmart users. To become a RentSmart registered user, you need to complete your registration through the RentSmart mobile app.
- 3. Offers only apply to transactions through the RentSmart mobile app.
- 4. During the promotion period, users who pay monthly rent using a Mastercard ( 'Eligible Transaction') will qualify. Any cancelled, fraudulent, or unauthorized transactions will not be counted.
- 5. The user with the highest cumulative Eligible Transactions in each phase ( 'Winner' ) will receive 500,000 Asia Miles ( 'Prize' ). Each user may win only once during the entire promotional period.
- 6. RentSmart will notify the winners on or before May 31, 2026 via one or more of the following channels: customer service hotline, email, and/or SMS. Winners must submit a valid Cathay membership number and member name through RentSmart's designated webpage or form within 30 days of receiving the notification. It is the winner's responsibility to ensure that the submitted member name matches the information in their Cathay membership account. The prize will be credited to the provided membership account within 30 working days after the information is verified. Failure to submit a valid membership number within the deadline will be deemed as forfeiting the prize, and no replacement will be issued.
- 7. Offers cannot be exchanged for cash, gift/cash vouchers, or other products/services, nor be used in conjunction with any other promotional offers.
- 8. Asia Miles Limited and RentSmart reserve the sole right to vary or cancel the Offers and/or amend or alter these Terms and Conditions at any time without prior notice. In the event of any dispute, the decision of Asia Miles Limited and RentSmart shall be final and conclusive.
- 9. Other Cathay terms and conditions apply.